
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinària  
Data:  25 de novembre de 2019 
Horari:  18 hores 
Lloc:  sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Manuel Galán Massanet, batle 
Maria Bel Llinàs Pastor, regidora 
Antoni Josep Valle Font,  regidor 
Antonio Bonet Company,  regidor 
Maria Isabel Nieto Sepúlveda, regidora 
Maria Antònia Sureda Martí, regidora 
Manuel Rocha Barrientos,  regidor 
Sebastián Carrió Dalmau,  regidor 
Ana María Comas Delgado, regidora 
Immaculada Moreno Mayal, regidora 
Maria Pastor Gelabert,  regidora 
Jeroni Esteva Alzamora,  regidor 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
  
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 28 d’octubre de 2019. 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern municipal d’adhesió a la 
Central de Contractació de la FELIB. 
3. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal d’El PI–Proposta per les Illes 
Balears per a la fixació d’uns criteris objectius d’assignació dels fons de l’impost sobre estades 
turístiques i canvi del paper de la Comissió d’Impuls del Turisme Sostenible. 
4. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2019. 
5. Precs i preguntes. 

 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 28 d’octubre de 2019 
 
En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal 
i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament d’organització i funcionament i 
règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle 
demana als membres de la corporació si algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió de 
28 d’octubre de 2019, de la qual se n’ha expedit, prèviament, una còpia dels esborranys a cada 
regidor per al seu coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si 
s’escau. 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del 
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consistori i tretze els assistents, aprovar l’acta de la sessió de 28 d’octubre de 2019. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern municipal d’adhesió a 
la Central de Contractació de la FELIB 
 
La portaveu d’El PI, Sra. Sureda, llegeix la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<La Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB), per acord del seu Consell Executiu 
de 7 d’octubre de 2016, va aprovar la creació d’una central de contractació d’acord amb el que 
preveu la disposició addicional cinquena de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases 
del règim local, conforme a la redacció de l’article 135 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de 
racionalització i sostenibilitat de l’Administració local, ai dels articles 203 i següents del text refós 
de la Llei de contractes del sector públic, aprovat pel Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de 
novembre. 
 
L’Ajuntament d’Artà està interessat en l’adhesió a la Central de Contractació creada per la FELIB. 
 
En conseqüència, tenint en compte el que disposa l’article 227 de la Llei 9/2017, de 8 de 
novembre, de contractes del sector públic, pel qual es traslladen a l’ordenament  jurídic espanyol 
les directives del Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer de 
2014 (LCSP), essent d’interès per a aquesta entitat l’adhesió a la Central de Contractació de la 
FELIB, es proposa al Ple l’adopció del següents  
 
ACORDS: 

 
1. Adherir-se a la Central de Contractació de la FELIB a fi de poder contractar obres, serveis i 
subministraments a través de la central esmentada, de conformitat amb les condicions i els preus 
que es fixen en els corresponents contractes o acords marc que se subscriguin entre la Central i les 
empreses adjudicatàries. 
 
2. Trametre acords a la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB).  
 
3. Facultar el batle de l’Ajuntament d’Artà, perquè en nom i representació d’aquesta corporació, 
procedeixi a la formalització dels contractes i documents que siguin necessaris per a l’efectivitat 
d’aquest acord.>> 

 
La portaveu d’UIA, Sra. Moreno, mostra la seva conformitat. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, mostra la seva conformitat. 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Adherir-se a la Central de Contractació de la FELIB a fi de poder contractar obres, serveis i 
subministraments a través de la central esmentada, de conformitat amb les condicions i els preus 
que es fixen en els corresponents contractes o acords marc que se subscriguin entre la Central i les 
empreses adjudicatàries. 
 
2. Trametre acords a la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB).  
 
3. Facultar el batle de l’Ajuntament d’Artà, perquè en nom i representació d’aquesta corporació, 
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procedeixi a la formalització dels contractes i documents que siguin necessaris per a l’efectivitat 
d’aquest acord. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal d’El PI–Proposta per les 
Illes Balears per a la fixació d’uns criteris objectius d’assignació dels fons de l’impost sobre 
estades turístiques i canvi del paper de la Comissió d’Impuls del Turisme Sostenible 
 
La portaveu d’El PI, Sra. Sureda,  explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Els articles 19 i 20 de la Llei 2/2016, de 30 de març, de l’impost sobre estades turístiques a les Illes 
Balears i de mesures d’impuls del turisme sostenible, estableixen el fons per afavorir el turisme 
sostenible que es nodreix de la recaptació total de l’impost sobre estades turístiques a les Illes 
Balears, les finalitats a què es poden dedicar aquests recursos econòmics, i crea la Comissió 
d’Impuls del Turisme Sostenible com a òrgan encarregat de proposar els projectes que s’han 
d’executar amb càrrec al fons per afavorir el turisme sostenible. 
 
L’experiència acumulada els darrers anys de funcionament de l’impost, de dotació del fons, de 
reunions de la Comissió i d’elecció de projectes, convida a repensar i introduir canvis en aquests 
diversos mecanismes. Els ajuntaments han vist com, en diverses convocatòries de presentació de 
projectes a ser finançat per aquest fons, els seus projectes pràcticament eren exclosos. El Govern de 
les Illes Balears ha trobat en el fons una forma de finançar la seva política d’inversions 
desnaturalitzant el caràcter finalista i adreçat a compensar les externalitats negatives associades al 
turisme. Moltes de les entitats socials i econòmiques que participen en la Comissió han aixecat la 
seva veu contrària a com s’elegeixen els projectes i a què s’estan dedicant els recursos recaptats a 
través de l’impost.  
 
La introducció de criteris objectius a la normativa de l’impost d’estades turístiques, determinant 
percentatges mínims de recaptació que han de quedar a la zona turística que ha generat el tribut o 
que han d’anar a projectes impulsats pels ajuntaments o determinant percentatges mínims de 
recaptació que han d’anar a les finalitats bàsiques de l’impost, com la protecció, preservació, 
modernització i recuperació del medi natural, rural, agrari i marí, serien una via per evitar les 
tensions i confrontacions que, al voltant de l’elecció dels projectes a finançar per l’impost, s’han 
anat generant.  
 
Per tot això, el grup municipal d’El PI–Proposta per les Illes Balears proposa al Ple l’adopció dels 
següents  
 
ACORDS: 
 
1. Instar el Govern de les Illes Balears a impulsar, de forma consensuada amb els consells insulars i 
la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears, una modificació normativa relativa a l’impost de 
turisme sostenible a través de la qual es fixin criteris objectius en l’elecció dels projectes finançats 
pel fons per afavorir el turisme sostenible.   
 
2. Instar el Govern de les Illes Balears, dins els criteris objectius per a l’elecció dels projectes 
finançats pel fons per afavorir el turisme sostenible que s’han d’introduir a la normativa de l’impost 
d’estades turístiques, a estudiar:  
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a) L’establiment d’un percentatge mínim dels recursos dedicats a projectes presentats pels 
ajuntaments.  
b) L’establiment d’un percentatge mínim de la recaptació generada a cada zona turística que 
serveixi per finançar projectes d’aquesta zona.  
c) L’establiment d’un percentatge mínim dels recursos per dedicar a les finalitats fonamentals de 
l’impost, com la protecció, preservació, modernització i recuperació del medi natural, rural, agrari i 
marí. 
 
3. Instar el Govern de les Illes Balears a impulsar una modificació normativa relativa a la Comissió 
d’Impuls del Turisme Sostenible que garanteixi que els projectes, per ser aprovats, necessiten un 
suport ample i una majoria qualificada, no essent suficient el vot dels representants del Govern de 
les Illes Balears.>> 
 
El batle llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Si bé és veritat que en algunes coses i de manera general podem estar d’acord, volem recordar 
alguns punts a tenir en compte: 
 
- És una llei autonòmica i, per tant, s’hauria de modificar al Parlament de les Illes Balears. 
- Tots els projectes que s’han seleccionat i que es duran a terme compleixen els objectius que es 
varen aprovar a la Llei 2/2016, de 30 de març. 
- El Govern ha decidit prioritzar els projectes propis amb l’objectiu d’agilitzar i millorar el grau 
d’execució dels expedients. 
- L’ITS és un impost autonòmic, no local, motiu pel qual el Govern ha decidit prioritzar aquests 
projectes, que estan territorialitzats per illes i municipis. Amb aquest repartiment es garanteix que la 
inversió arriba a totes les illes i a tots els seus municipis, tal com s’ha demostrat amb els projectes 
que han afectat, directament, Artà. 
- I, si ho miram en clau local, tal com a nosaltres ens pertany, no podem dir que ens hagi anat 
malament. S’ha comprat la finca des Canons i ara, gràcies a la presentació del projecte de rutes 
senderistes a l’ITS i a través d’un conveni amb Thomas Cook, es durà a terme una inversió d’uns 
915.000 euros.>> 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Moreno, diu que votaran en contra de la moció. Opina que els objectius 
generals sempre són els mateixos. Diu que cada any hi ha una comissió que tria els projectes. 
Considera que el turisme afecta tota la illa. Opina que és un impost finalista i que no hi ha cap 
problema mentre es destini a les finalitats que fixa la llei. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que està a favor de la moció. Diu que ens podria arribar més del 
que ens arriba. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, comenta que ja va dir, en les comissions informatives, que votarien 
en contra de la moció. Explica que en la primera convocatòria només es varen elegir projectes del 
Consell de Mallorca i del Govern balear. Opina que hi ha una discrecionalitat per elegir els 
projectes. Diu que comparteix el primer punt de la part dispositiva; i, en relació al punt 2.b de la 
part dispositiva, considera que deixa el municipi d’Artà en una mala posició. Explica que 
Alternativa per Artà, en el mes d’octubre de 2015, ja va presentar una moció sobre aquest impost, 
que va coincidir amb el moviment ecologista. Diu que hi votarà en contra, ja que considera que 
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aquesta moció no va en el mateix sentit que la moció que varen presentar l’any 2015. 
 
La portaveu d’El PI, Sra. Sureda, considera que s’hauria de compensar els municipis en els qual hi 
ha una protecció. Diu que, dels pressuposts d’aquest impost, hi ha un percentatge que s’hauria de 
fer amb fons propis i no d’aquest impost. Diu que no tenen cap problema en què el Govern 
decideixi a quins projectes s’ha de destinar. 
 
Tot seguit, els reunits voten la moció, la qual, per 4 vots a favor (PI i PP) i 9 vots en contra (PSOE, 
UIA i AA), no s’aprova per manca de quòrum en la votació. 
 
 
A continuació, el batle diu que s’ha de tractar un punt que no figura en l’ordre del dia, que se n’ha 
de votar la inclusió i que s’ha de debatre, si escau. 
 
P1. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Ajuntament sobre el programa British 
Council 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat, ratificar la urgència i la inclusió en l’ordre del 
dia de l’aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Ajuntament sobre el programa British 
Council. 
 
El batle llegeix la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Tots coincidirem en el fet que l’ensenyament de llengües estrangeres és una de les línies 
estratègiques que tot sistema educatiu ha d’implementar si es vol que els fills en edat escolar 
assoleixin unes bases que els permeti obrir-se pas en el món laboral i en les relacions amb gent 
d’altres països. 
 
Concretament, el mes de febrer de 1996 el Ministeri d’Educació i el British Council signaren un 
conveni amb la finalitat d’establir un marc de cooperació per desenvolupar projectes curriculars 
integrats de l’ensenyament en llengua anglesa a determinats centres educatius públics de l’Estat 
espanyol, des de l’educació infantil fins a l’acabament de l’educació secundària obligatòria. 
 
A Mallorca, els dos únics centres educatius seleccionats per dur a terme aquest projecte van ser el 
Col·legi d’Educació Infantil i Primària Na Caragol i l’Institut d’Educació Secundària Llorenç 
Garcias i Font, ambdós ubicats al nostre municipi d’Artà. 
 
En aquests centres, l’aplicació progressiva del projecte ha modificat aspectes importants de la 
pràctica educativa amb uns resultats que el professorat, els pares i l’alumnat consideren altament 
satisfactoris. 
 
Els objectius d’aquest conveni eren, i continuen sent, els següents: 
 
- Facilitar l’accés de l’alumnat a un millor aprenentatge i domini de l’anglès. 
- Possibilitar que aquest alumnat pugui accedir a l’obtenció simultània d’altres titulacions 
acadèmiques, com la titulació d’educació secundària pròpia del Regne Unit (IGCSE). 
- Establir un marc de col·laboració en la formació del professorat encarregat d’impartir les matèries 
i les àrees curriculars en llengua anglesa. 
 
Una condició indispensable per assegurar l’eficàcia i l’èxit del programa és la dotació del 
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professorat amb l’adequada preparació i els coneixements suficients en llengua anglesa per impartir 
les matèries seleccionades en el currículum integrat. 
 

Aquests són els professors assessors lingüístics: els professors titulars compten dins l’aula amb la 
col·laboració d’un assessor lingüístic, específicament nomenat i seleccionat pel British Council. 
Aquest assessor reforça totes i cadascuna de les activitats del professorat titular i facilita, sobretot, 
la utilització de l’anglès com a llengua vehicular i de relació. Així mateix, contribueix i participa en 
la preparació del material d’aula de cadascuna de les unitats didàctiques i col·labora activament en 
l’organització de les activitats extraescolars, tant ordinàries com extraordinàries, que realitzen els 
alumnes del currículum integrat. La dotació del professorat es complementa amb la figura de 
l’auxiliar de conversa que garanteix la presència de professorat nadiu a les aules. 
 
La Conselleria d’Educació del Govern de les Illes Balears, independentment del color polític i 
durant els darrers 5 anys, de cada vegada va retallant més i més les ajudes i, especialment, la 
dotació del professorat, arribant al punt que, en aquest moment, ens trobam que, al CEIP Na 
Caragol, li tocaria tenir quatre professors assessors lingüístics i sols en té tres, i a l’Institut 
d’Educació Secundària Llorenç Garcias i Font, li tocaria un i no en té cap. És, per això, que aquest 
curs escolar les classes no han començat amb normalitat, ja que aquest fet ha alterat la planificació 
del curs i s’han hagut de sacrificar els suports i/o desdoblaments previstos als centres. 
 
Davant la gravetat d’aquesta situació, tant els equips directius dels dos centres com les dues AMIPA 
temen per la continuïtat del projecte.  
 
Per aquest motiu, la directora de l’Institut d’Educació Secundària Llorenç Garcias i Font i el 
professor responsable del projecte decidiren anar a la Conselleria d’Educació, concretament dia 8 de 
novembre, i malauradament la resposta no fou satisfactòria, ja que la solució proposada fou llevar 
un assessor al CEIP Na Caragol per donar-lo a l’Institut Llorenç Garcias i Font. I aquesta solució 
ens sembla injusta. 
 
En aquest sentit, l’Ajuntament pensa que la Conselleria d’Educació del Govern de les Illes Balears 
hauria d’articular les mesures necessàries per dotar dels assessors lingüístics que pertoquen a cada 
centre i no llevar-ne un d’un centre per posar-lo a un altre, o com a mínim deixar el CEIP Na 
Caragol com està, amb tres assessors, i dotar l’Institut de l’assessor lingüístic que, per conveni, li 
correspon. 
 
Per això, l’Ajuntament presenta al Ple, per al seu debat i aprovació, la següent  
 
PROPOSTA D’ACORD: 
 
1. Valorar de forma molt positiva aquest projecte i demanar la seva continuïtat. 
 
2. Instar la Conselleria d’Educació del Govern de les Illes Balears a adoptar les mesures necessàries 
perquè en el curs 2019-2020 se seleccionin i contractin els assessors lingüístics necessaris als dos 
centres escolars del municipi d’Artà, per tal de poder seguir desenvolupant, de forma permanent, el 
projecte British amb totes les garanties de qualitat. 
 
3. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació, a la Presidència del Govern de les Illes 
Balears i als centres educatius Na Caragol i IES Llorenç Garcias i Font.>> 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Moreno, opina que és una proposta de suport al professorat dels dos 
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centres educatius. Diu que els consta que hi ha professorat implicat. Manifesta que donaran suport a 
aquesta proposta, ja que aquest projecte ha de tenir continuïtat. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que s’hauria d’haver presentat abans. Diu que, si l’Equip de 
Govern de Palma fos del PP, ja hi hauria hagut alguna manifestació sobre aquest tema. Opina que 
aquest Equip de Govern actual hauria de protegir l’educació. Diu que li agradaria que, al British 
Council, li donassin el mateix suport que al català. Manifesta que, per presentar-se a qualque treball 
a l’Administració, només es demana el català, no l’anglès. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, diu que hi votarà a favor. 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Valorar de forma molt positiva aquest projecte i demanar la seva continuïtat. 
 
2. Instar la Conselleria d’Educació del Govern de les Illes Balears a adoptar les mesures necessàries 
perquè en el curs 2019-2020 se seleccionin i contractin els assessors lingüístics necessaris als dos 
centres escolars del municipi d’Artà, per tal de poder seguir desenvolupant, de forma permanent, el 
projecte British amb totes les garanties de qualitat. 
 
3. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació, a la Presidència del Govern de les Illes 
Balears i als centres educatius Na Caragol i IES Llorenç Garcias i Font. 
 
 
4. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2019 
 
A continuació, es dona compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2019. 
 
Seguidament, els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
5. Precs i preguntes 
 
La secretària informa que UIA ha presentat escrit de precs i preguntes, el qual es llegeix a 
continuació. 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA UIA 
 
Precs 
 
- Demanam que es posi llum o un fanal per arribar al pàrquing de sa Clota, demanda dels usuaris, 
perquè és fosc. 
 
Resposta: Definim el punt on és més fosc i passarem l’ordre a la Brigada. 
 
- Demanam que s’actualitzi el web municipal, que no hi està. 
 
Resposta: La web s’actualitza pràcticament cada dia, tal volta hi ha apartats que no hi estan, si ens 
diuen quins són els actualitzarem. 
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Interior 
 
- Com està el tema de la grua municipal? 
 
Resposta: Han estat molts els impediments per posar-la en marxa i estam fent els darrers intents, 
però la cosa no pinta bé. 
 
- Iniciada la campanya dels camins escolars, ens trobam que s’han pintat cantons amb línia groga, 
llocs on hi havia guals particulars, que complien amb el seu pagament. Com es té previst arreglar-
ho? Han de seguir pagant gual o s’entén que, amb les noves actuacions, se’ls avisarà que no és 
necessari? 
 
Resposta: Si després em diu on es donen aquestes situacions, ho intentarem resoldre. 
 
- Després de la despesa feta amb la campanya per conscienciar els veïns i evitar els excrements de 
cans als carrers del nostre municipi, a quina conclusió arribau? Hi ha prevista qualque acció per 
resoldre aquest problema que tant molesta els ciutadans? El tema dels moixos comença a ser un 
problema afegit. 
 
Resposta: Sí. Una vegada feta la campanya de conscienciació, tenim la sensació que ha funcionat 
una mica. Una vegada feta la feina amb l’ordenança municipal, ara passarem a la imposició de 
sancions. 
 
Pel que fa als moixos, no és un problema d’ara, sinó que ja fa molt de temps. La normativa 
supramunicipal no obliga a posar xips. També tenim problemes amb les colònies felines urbanes. 
Estam treballant amb l’associació animalista per tal de donar solucions. Volem posar en valor la 
feina que fa l’associació animalista, perquè de forma altruista i voluntària estan fent una feina mal 
vista i poc reconeguda. 
 
És una competència municipal i, per tant, hem de donar solucions. Ens comprometem a donar-li la 
màxima informació possible. 
 
Educació 
 
- Per a quan es té previst tornar la figura del policia tutor, lloc important i reclamat per les escoles? 
 
Resposta: Estarà en les seves mans. Prest durem a plenari l’aprovació del pressupost municipal de 
cara a l’any 2020. En aquests pressupostos hi ha, a la plantilla de policia, una vacant, que es preveu 
que sigui el policia tutor o la policia tutora. 
 
 
Acords 
 
1. Acordar, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i tretze els 
assistents, aprovar l’acta de la sessió de 28 d’octubre de 2019. 
 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Adherir-se a la Central de Contractació de la FELIB a fi de poder contractar obres, serveis i 
subministraments a través de la central esmentada, de conformitat amb les condicions i els preus 
que es fixen en els corresponents contractes o acords marc que se subscriguin entre la Central i les 
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empreses adjudicatàries. 
2.2. Trametre acords a la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB).  
2.3. Facultar el batle de l’Ajuntament d’Artà, perquè en nom i representació d’aquesta corporació, 
procedeixi a la formalització dels contractes i documents que siguin necessaris per a l’efectivitat 
d’aquest acord. 
 
P1. Acordar:  
1. Acordar, per unanimitat, ratificar la urgència i la inclusió en l’ordre del dia de l’aprovació, si 
s’escau, de la proposta que presenta l’Ajuntament sobre el programa British Council. 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Valorar de forma molt positiva aquest projecte i demanar la seva continuïtat. 
2.2. Instar la Conselleria d’Educació del Govern de les Illes Balears a adoptar les mesures 
necessàries perquè en el curs 2019-2020 se seleccionin i contractin els assessors lingüístics 
necessaris als dos centres escolars del municipi d’Artà, per tal de poder seguir desenvolupant, de 
forma permanent, el projecte British amb totes les garanties de qualitat. 
2.3. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació, a la Presidència del Govern de les Illes 
Balears i als centres educatius Na Caragol i IES Llorenç Garcias i Font. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 

El batle 
 


